
wielbłądem, musi udowodnić, Ŝe ma istotne podstawy faktyczne, Ŝeby tak twierdzić.
W takim przypadku, jako Radca Prawny, z całą mocą powtarzam: Pani Halina nie
musi udowadniać, Ŝe nie dostała owego drewna. To osoba, która podnosi ten
argument, Ŝe dostała to drewno musi udowodnić, Ŝe tak właśnie było. Dlatego teŜ
ewentualne rozstrzygnięcie tej kwestii w przypadku odmowy złoŜenia oświadczenia
o wnioskowanej treści będzie niestety konieczność rozstrzygnięcia tego na drodze
postępowania procesowego. Co w istocie, niewątpliwie przyczyni się do poznania
przez wszystkie strony, skutków składania oświadczeń bez zweryfikowania w sposób
naleŜyty swoich informacji. 

Przewodniczaca Rady Gminy- Czy są jeszcze jakieś pytania?

Marcin Sopoński: Ja chciałbym poinformować drogich Państwa, Ŝe w tej sprawie
Komisja Rewizyjna na wniosek Pani Haliny Pietrzak,  zbadała sprawę drzewa. Czy
zakład wycina drzewo, czy sprzedaje drzewo, za jaką sumę? Chciałbym
poinformować, Ŝe Zakład Usług Komunalnych, łącznie sprzedał drzewa około 150
rodzinom, osobom na łączną sumę 11469 zł, 43 osoby kupiły drzewo za 11469,70 zł
oraz 109 osób, ale to to osoby, podopieczne GOPS-u, otrzymały drzewo za łączną
sumę 7085 zł. Sprawdziliśmy faktury, sprawdziliśmy czy są potwierdzenia zapłaty,
wszystko jest, nie będę uŜywał Ŝadnych nazwisk. Jedno jest pewne, Ŝe nie ma faktury
na nazwisko Pani Pietrzak. Drzewo dostarczone na posesję Pani Pietrzak zostało nie
przez nią zakupione, no Ŝeby nie uŜyć nazwiska. Tutaj jeŜeli ktoś jest jeszcze
zainteresowany, tym cennikiem za drzewo, jest cennik za drzewo miękkie, drzewo
twarde ma róŜne ceny. Mamy załączone teŜ do tego odpowiednie dokumenty.

Alfred Frydrychowicz -Ja w zupełności zrozumiałem Pana sugestie, być moŜe się
troszeczkę przeliczyłem. Więc w takim razie o te dokumenty występuję do Urzędu
Gminy. Zakład Komunalny jest jednostką organizacyją gminy,  Pani Przewodnicząca
zmienia swoje zdanie, no mówiła Pani, Ŝe Pani zakupiła, a tutaj mówi inaczej. Ja
jeszcze miałbym pytanie do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: Panie
Przewodniczący, Ŝe naprawdę potrzeba nam szkoleń na jakiej podstawie Komisja
Rewizyjna rozpatrzyła wniosek Pani Przewodniczącej, Ŝe kontrolowała Zakład
Komunalny. Przypomnę, wg. statutu gminy, Komisja, cała Rada, działa według
opracowanego planu pracy. JeŜeli taki temat podszedł, była potrzebna zmiana planu
pracy Komisji Rewizyjnej.

Marcin Sopoński: W planach pracy, na końcu drobnym druczkiem jest dopisane, Ŝe
Komisja moŜe równieŜ rozpatrzyć wnioski złoŜone w trakcie roku przez
poszczególnych mieszkańców. A to nie był wniosek Przewodniczącej Rady tylko
Pani Haliny Pietrzak.

Przewodnicząca Rady Gminy Dzienkuję bardzo, proszę Państwa zamykamy dyskusję
na ten temat. Proszę bardzo. Czy ktoś ma jeszcze jakieś pytanie? Proszę bardzo.


